
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 21. september 2022 kl. 18.30  

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent Henrik Andersen  

Fraværende  Søren, Jacob 

 

Referat  

 

1. Godkendelse af referat. 

Godkendt 

  

2. Post til skolebestyrelsen.  

Claus har post, som gennemgås under punktet om princip. 

Der er kommet en henvendelse om, at man kan få et EU-tilskud til 

skolefrugt. Fra firmafrugt koster et stk. frugt per barn 8-10 øre. Vi prøver 

at invitere frugtmanden til næste møde. 

 

3. Nyt fra elevrådet. 

Der har været elevrådsvalg og elevrødderne er med på næste møde. 

  

3. Kommunalt budget. 

Der er umiddelbart ikke store besparelser på vej til vores område.  

 

4. Tilbagemelding fra formøde til Dialogmøde, der afholdes 10 nov.  

Nete har været med til at beslutte, at mødet skal omhandle ’overgange’ i 

skolelivet. Altså de forskellige skift, som børnene oplever. 
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5. Forretningsorden. 

Konstatering af, at skolebestyrelsen i sin sammensætning ikke efterkommer 

lovgivningen om at skulle tælle en forældrerepræsentant fra heldagsklassen.  

Claus laver en skriftlig henvendelse til forældrene i helhedsafdelingen og 

orienterer dem om skolebestyrelsen. 

Ved næste valg gør vi forældregruppen opmærksom på, at de kan stille en 

repræsentant. 

Under punktet Generelt skal vi ændre til, at beretningen sendes ud sidst på 

skoleåret, og der orienteres mundtligt på forældremøder først på skoleåret. 

Derved slettes det, at forpersonen fremlægger mundtligt. 

At suppleanter kan deltage i møderne sættes op under skolebestyrelsens 

sammensætninger. 

Mødekalender for ordinære møder:  Mødeantallet skal rettes til 10-11 

Afbud og indkaldelse……Der gives ikke alene afbud til forpersonen, men også 

til skoleleder. 

Referat: Bemærk ændringer i følgende:  Er der ingen ændringer til 

protokollen efter 3 dage offentliggøres referatet på Aula og skolens 

hjemmeside sammen med en kommentar fra bestyrelsen hvis muligt. 

Dagsorden: Vi sletter den passus med, at referatet offentliggørelse på 

hjemmesiden inden mødet. 

Der ændres til at dagsorden senest ud mindst 5 hverdage før. 

Skal et punkt på dagsordenen, skal det meddeles forpersonen mindst ti dage, 

før møder holdes. 

Ændr til følgende. Skolens budget gennemgås tre gange årligt. 

Slet fra: ’hvert punkt kvalificeres…………til ..til beslutning’ 

Der blevet besluttet, at der næste gang skal stemmes om, hvorvidt 

formanden/-kvinden skal benævnes forperson eller formand.  

Således kan elevrådets holdning være repræsenteret. 
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6. Forældreoplevelser til ”Din og min festival” 

 Brudstykker 

- Godt at sidde og spise medbragt mad. 

- Aftenen kunne godt slutte lidt før. 

- Svært at spise med, hvis man har tre børn eller flere. 

- Ordet mødepligt er faldet nogle for brystet. 

- Måske kunne man inddrage foreningerne. 

- Vi skal passe på med for mange påbud. Eksempelvis ingen alkohol og 

lignende.  

- Måske skulle vi overveje, hvor langt vi skal trække festivalen væk fra 

det byfestpræg den tidligere har haft. Vi skal overveje, hvad vi vil med 

skolefestivalen. 

- Det er en god ide at fortsætte med et skuespil under en eller anden 

form. 

- Mange forældre gik forgæves dagen efter, da eleverne sang tidligere 

end planlagt. 

 

7. Tilbagemeldinger fra forældremøder. 

 Ros til formandens beretning 

Opbakning til ny mobilpolitik 

Lejrskoler blev drøftet 

 

8. Forældre og Skole – deltagelse 11-12/11. 

To deltagere: Peter og Birgitte 
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9. Skolefoto – evaluering af nuværende aftale. 

Vi har en fast aftale til 2025 med Skolefoto.  

Kan Susanne melde tilbage, at kommunikationen til forældre var for uklar. 

Tydelig kommunikation om, at man kan vælge mere fleksible pakker. Fristen 

bør være mere end fire dage.  

 

10. Principper. 

Princippet om rusmidler udsættes til næste gang. 

Sundhedskonsulenterne fra kommunens sundhedsafdeling, kan tage ud og 

fortælle om rusmidler. Det har de et ønske om i 7. klasse. 

De vil også tale om unges trivsel.  

Skolen inviterer forældre i januar/februar i 7. årgang og eventuelt. 

 

11. Meddelelser fra ledelsen. 

Der er for tiden en del fravær blandt det faste personale, hvilket udfordrer 

skolen i forhold til vikardækningen. 

 

12. Meddelelser fra formanden. 

Status vedr. klassesammenlægningerne  

 

13. Bordet rundt.  

Nete har fundet en foredragsholder til at tale om ’stærke børnefællesskaber’ 

Han koster 18000 for 70 mennesker. Drøftelsen fortsætter på næste møde 

 

14. Evt. 

Intet. 

  

 

 


